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Szili Katalin úrasszonynak
az Országgyűlés elnökének
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 9i .§ .-a és a Magyar Köztársaság Alkotmányának 27 .§-a szerinti

jogomnál fogva kérdést kívánok intézni

Dr.Horváth Ágnes

egészsegugyi miniszter Asszonyhoz

„Milyen indokok alapján kell hosszasan utazniuk Kiskunfélegyházára a

jakabszállási beteg gyermekeknek, miközben Kecskemét közelében

laknak?„

címmel .

A kérdésre írásban kérem a választ .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Ha egy gyermek beteg lesz Jakabszálláson, akkor az ügyelet szerinti

központban, a Kecskeméti Kórházban vizsgálják meg . Amennyiben ott beutalják a

gyermekgyógyászatra, akkor a szülőknek nem száz métert kell tovább menniük,

hanem 2o kilométert kell utazniuk Kiskunfélegyházára . Megnehezíti a beteg

gyermekek szállítását a rossz közlekedés is - míg Jakabszállásról Kecskemét naponta

3o buszjárattal és négy vonatjárattal érhető el, addig Kiskunfélegyházára csak négy

buszjárat közlekedik egy nap .

A beteg gyermekek utaztatását az sem indokolhatja, hogy a kiskunfélegyházai

kórház esetleg jobban felszerelt, mert például a beteg orgoványi gyermekeknek a
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gyermekgyógyászatra Kecskemétre kell utazniuk. A különös az, hogy számukra ez az

út Jakabszálláson keresztül vezet! Ők Jakabszállástól távolabbról a

gyermekgyógyászat terén a kecskeméti kórházhoz taroznak, míg a Kecskeméthez

közelebb lakók a kiskunfélegyházai kórházhoz! Mi a logika ebben a rendszerben?
Milyen indokok alapján kell hosszasan utazniuk Kiskunfélegyházára a jakabszállási

beteg gyermekeknek, miközben Kecskemét közelében laknak?

Budapest, 2007. június ii .

Lezsák Sándor
országgyűlési képviselő
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	page 1
	page 2

